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w odpowiedzi na Pana interpelacjg miedzysesyjnEW sprawie usunigcia wyboj6w na drodze
nad jezioro czame upzejmie informujg, 2e paristwowe Gospodarstwo Le6ne Laiv paristwowe -
Nadle$nictwo Wloclawek - wla$ciciel drogi pzeprowadzilo prace w zakresie konserwjcji bie2qcel ww.
drogi. Jednak z uwagi na zly stan techniczny droga ta wymaga gruntownej pzebudowy i-wydatiowanra
znacznych Srodk6w finansowych, kt6rych Lasy paistwowe obecnie nie posiadaj4

. Prowadzone sq rozmowy pomigdzy Lasami pahstwowymi i Gminq Miastri woclawek dotyczqce
rozwiqzania problemu i wykonania pzebudowy nawiezchni drbgi w kolejnych latach bud2etowyci, jako
ewentualnego pzedsigwziqcia wsp6lnego, tak aby droga nad jezioro czarne spelniala oczekiwania
lokalnej spolecznoSci .
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celtrh, kt6re wynilzai\resre I w cehn, Kare wynrkEq z prreoso* powsz€chnre obowipuj:pego Fawa:

lf,,yllj9L:::,lcdj^t*-*TlJ'c1 !p",*",y"n. Gminq rriasrolr ocla/ek pnetwar2:iqda0e osobo$ dra kri,ych

na srcnre wws *roctarek 0t w zaktadc€ polityka prywatnoSci.


